
 

Z A P I S N I K 

 

sa 4. sveĉane sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO odrţane dana 26. rujna 

2013. godine u dvorani Doma kulture s poĉetkom u 9.00 sati. 

 

 

NAZOĈNI : Vijećnici Općinskog vijeća, uzvanici i graĊani Općine Lastovo. 

 

 

Rad sjednice odvijao se prema slijedećem 

 

DNEVNOM  REDU: 

 

1. Otvaranje sjednice, 

2. Prigodna rijeĉ Općinskog naĉelnika, 

3. Prigodne rijeĉi uzvanika. 

 

 

AD 1. OTVARANJE SJEDNICE 

 

Voditeljica programa Brigita Masle Draţinić je pozdravila sve nazoĉne: graĊanke i graĊane 

Općine Lastovo te uzvanike koji su došli na sjednicu. 

 

Nakon što je intonirana himna, voditeljica programa Brigita Masle Draţinić pozvala je 

nazoĉne da minutom šutnje odaju poĉast poginulima za domovinu Hrvatsku, a zatim je  

pozvala predsjednika Općinskog vijeća  Ljuba Juricu da otvori sveĉanu sjednicu.  

 

LJUBO JURICA: Poštovane dame i gospodo, poštovani vijećnici, dragi nam gosti, dobar vam 

dan. Ĉast mi je otvoriti sveĉanu sjednicu Općine Lastovo. 

Ĉast mi je pozdraviti nazoĉne goste: msgr. Matu Uzinića dubrovaĉkog biskupa, Maru Kristića 

koji je izaslanik Ţupana i predstavnika HRM gospodina Kodţomana 

 

 

Voditeljica programa Brigita Masle Draţinić je proĉitala pozdravne brzojave. 

          

 

AD 2. PRIGODNA RIJEČ OPĆINSKOG NAČELNIKA 

 

LJUBO JURICA: Molio bih našeg naĉelnika da se obrati ovom skupu. 

 

LEO KATIĆ: Cijenjeni skupe, drage Lastovke i Lastovci, poštovani uzvanici dobar vam dan i 

dobro došli na sveĉanu sjednicu Općinskog vijeća Općine Lastovo u povodu Dana Općine 

Lastovo i sv. Kuzme i Damjana.  Lijepo pozdravljam sve vijećnike Općine Lastovo, a sa 

posebnim poštovanjem pozdravljam msgr. Matu Uzinića i siguran sam da je Lastovskom 

skupu posebno drago što ste danas s nama. Pozdravljam i izaslanika Ţupana Maru Kristića. 

Lijepo pozdravljam  predstavnike Policije i predstavnike HRM te predstavnike svih 

institucija, a naroĉito našeg ţupnika don Stipu Miloša.  

Na ovaj dan svi mi Lastovci se osjećamo iznimno, ponosni na svoju povijest, ponosni na 

svoje djedove i pradjedove. Svetkovina naših zaštitnika i Dan Općine ĉine nas posebno 



 2 

raspoloţenima. Svaki Lastovac ma gdje bio na ovaj Dan svoje misli upućuje rodnom otoku i 

sv. Kuzmi i Damjanu nebeskim apotekarima. Baš zato, zbog lijepih misli, dobrog 

raspoloţenja i molitve danas neću govoriti o problemima koji su sveprisutni u svakodnevnom 

ţivotu i funkcioniranju Općine. Ĉast mi je i odgovornost biti na ĉelu Općine Lastovo, to ne 

treba posebno naglašavati.  U ovih 100 dana suoĉavanja sa svakodnevnim djelovanjem 

posebno nameću odgovornost posebno meni, mojim suradnicima, a i svim ĉlanovima OVL 

kako bi u ovim turbulentnim vremenima Hrvatske zajednice u cjelini uĉinili iskorak za 

boljitak našeg otoka. Neću više govoriti o tome, jer ţelim da svi mi danas ostanemo u dobrom 

raspoloţenju kako u duhovnom tako i sveĉarskom, ali koristim ovu prigodu da vas pozovem u 

petak, znaĉi sutra 27.09.2013., u 18.30 sati u ovom prostoru na javnu tribinu pod nazivom 

„Problematika na podruĉju Općine Lastovo - financijsko stanje i plan za dobrobit otoka“. 

Poštovane dame i gospodo, cijenjeni uzvanici, hvala što ste danas sa nama. Svim Lastovkama 

i Lastovcima, svim prijateljima naše puĉinske općine, svima onima koji Lastovo nose u srcu 

ĉestitam Dan Općine i ĉestitam sv. Kuzmu i Damjana i naravno imendan svima onima koji 

nose sveĉeva imena. Ţelim vam svako dobro, a ponajprije dobro zdravlje, te svakom 

stanovniku otoka bolje sutra. Hvala! 

 

Voditeljica se zahvalila naĉelniku i sa osobitim zadovoljstvom pozvala mlade, vrijedne 

glazbenike iz Osnovne glazbene škole Vela Luka: violinski kvartet Meri Anastasov, Dijana 

Andreis, Lucija Marinović i Miroslav Novak pod vodstvom svoje profesorice Renate Prizmić 

Mlinarić.  

 

Nakon sjajne izvedbe mladih glazbenika, voditeljica  je pozvala msgr. Matu Uzinića da kaţe 

nekoliko prigodnih rijeĉi. 

 

Msgr. MATE UZINIĆ: Poštovani gospodine naĉelniĉe, poštovani gospodine predsjedniĉe 

Općinskog vijeća, poštovani gosti, dragi Lastovci, drage Lastovke, drago mi je što sam danas 

ovdje i što mogu danas zajedno s vama slaviti Dan općine Lastovo, ali i blagdan zaštitnika 

Ţupe Lastovo sv. Kuzme i Damjana. Kada slavimo zaštitnike onda od njih traţimo zagovor, 

ali pokušavamo i vidjeti primjer njihovog ţivota. O tome ću nešto govoriti u misi kao 

primjeru koji trebamo slijediti. Ovdje mi pada na pamet, u kontekstu onoga što je govorio 

gosp. Naĉelnik, o problemima kako bismo moţda morali uĉiti od njihovog lijeĉniĉkog 

iskustva. Nisam lijeĉnik, ali vjerujem da je za pravo lijeĉenje potrebno utvrditi dobru 

dijagnozu. Nakon toga dati pravi lijek i od onoga tko je bolestan da se drţi propisa i da koristi 

lijek koji mu je dan. Ja se nadam da ćemo mi svi zajedno, gledajući primjer sv. Kuzme i 

Damjana, uspjeti pronaći pravu dijagnozu, pravi lijek i da ćemo ga svi zajedno i ovdje u 

društvenoj i crkvenoj situaciji Lastova, ali i u društvenoj i crkvenoj situacije cijele Domovine, 

prepustiti se toj brizi i da ćemo po njihovom zagovoru postati više radosniji kako bi slijedeće 

proslave sv. Kuzme i Damjana  i slijedeće proslave koje na drugim razinama ĉinimo bile više 

ispunjene pozitivnim rezultatima negoli iznošenjem onoga što nije dobro i što je negativno.  

Evo nakon ovoga i pogleda na sv. Kuzmu i Damjana koje molim za zagovor, još jednom 

pozdravljam sve i radosno ĉestitam blagdan Općine i vaših zaštitinika sv. Kuzme i Damjana. 

Hvala! 

 

Voditeljica je pozvala izaslanika Ţupana Maru Kristića da se obrati sa nekoliko rijeĉi. 

 

MARO KRISTIĆ: Poštovani biskupe, poštovani naĉelniĉe, predsjedniĉe, vijećnici, dragi gosti 

i uzvanici, svi ţitelji otoka Lastova, ovom prilikom vas sve lijepo pozdravljam u svoje osobno 

ime i u ime našeg ţupana gosp. Nikole Dobroslavića i ţelim vas osobno preporuĉiti ali i u ime 

svih djelatnika DNŢ u rješavanje svih onih problema iz naše nadleţnosti kako bi vam ni malo 
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lagan ţivot na ovom prelijepom otoku u budućnosti bio što komforniji, udobniji i lakši. Ţelim 

vam puno sreće, zdravlja, ljubavi i ţivotne radosti u budućem radu. Hvala! 

 

Kap. Fregate NADOMIR KODŢOMAN: Poštovani oĉe biskupe, poštovani naĉelniĉe Općine, 

poštovani predsjedniĉe Vijeća, dame i gospodo, uzvanici meni je ĉast što sam ovdje s vama da 

mogu dijeliti vaš današnji blagdan, vaše veselje i radost. Pozdravljam vas u ime našeg 

zapovjednika HRM-a ĉija je ideja i misli da vama moramo uvijek biti na raspolaganju, 

pomoći vam koliko god moţemo i mi to ĉinimo i nadamo se da ćemo i u buduće ĉiniti. Kada 

god treba mi smo tu na ispomoći, Hrvatska vojska je uz Hrvatski narod. Ja vas još jednom 

pozdravljam i ĉestitam današnji Blagdan.  Hvala! 

 

 

Voditeljica je najavila uĉenicu  O. Š. „Braća Glumac“ Luciju Vodanović koja je ispriĉala 

priĉu o svojoj baki i svom odnosu s njome. 

 

Nakon ove priĉe opet je nastupio kvartet violina iz Vela Luke.  

 

Nakon scenske izvedbe violinista, voditeljica se oprostila od nazoĉnih uz lijepe pozdrave. 

 

 

 

Dovršeno u 10 sati. 

 

Prema tonskom zapisu                                                                                      PREDSJEDNIK 

zapisnik napisala 

 

Gordana Šutić                                                                                                      Ljubo Jurica 

 

 

 


